

Title (en)

Screw for a container.

Title (de)

Schraubkappe für den Verschluss eines Behälters.

Title (fr)

Capsule à vis pour la fermeture d'un récipient.

Publication

EP 0313906 A1 19890503 (DE)

Application

EP 88116774 A 19881010

Priority

DE 3736662 A 19871029

Abstract (en)

The screwcap (1) for the closure of a container has a tamper-proof safeguard, situated in the region of the lower cap shell (2), with intended break points (4) and it is coated in the region of the tamper-proof safeguard with at least one layer (9) of plastic. This allows the screwcap to be unscrewed easily, easily recognisably and without any risk of injury for the purpose of opening the container and to be screwed up again for closure. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Schraubkappe (1) für den Verschluß eines Behälters weist eine im Bereich des unteren Kappenmantels (2) befindliche Originalitätssicherung mit Sollbruchstellen (4) auf und ist im Bereich der Originalitätssicherung mit wenigstens einer Kunststofflage (9) beschichtet. Dies ermöglicht, die Schraubkappe leicht, gut erkennbar und ohne jegliche Verletzungsgefahr zwecks Öffnung des Behälters abzudrehen bzw. zum Verschließen wieder aufzudrehen.

IPC 1-7

B65D 41/34

IPC 8 full level

B65D 41/34 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 41/34 (2013.01); **B65D 41/348** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2310281 A1 19761203 - ZAPATA INDUSTRIES INC [US]
- [Y] US 3514004 A 19700526 - HAMMERSMITH JAMES O

Cited by

WO2012159244A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0313906 A1 19890503; DE 3736662 A1 19890511; DE 3736662 C2 19890921

DOCDB simple family (application)

EP 88116774 A 19881010; DE 3736662 A 19871029